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S ZERI(E SZTE TT JE G Y ZŐKÖNYV

a Budapesti Városvédő Egyesület összevont
Elnökségi és Küldöttgyűléséről

2024.július 8. (hétfő) 17.00 órakor
a BVE irodájában

(1126 Budapest, Böszörményi út t3. fsrt.4.)

Az Egyesület elnöke, Surányi András 17:10-kor megállapította, hogy a 9 fiós elnök-
ségből a megielent 6 elnökségi tag 66.66%. A Küldöttgyulés 24 szavazásrajogosult
tagiából megielent 15 fő, 62.5aYo, így mind az Elnökségi, mind a Küldöttgyűlés hatá-
rozatképes. A jelenléti ív és a meghatalmazások mellékelve.

1. Napirendi pont:

Suriányi András, a leköszönő elnök köszöntötte a megielenteket. A megbeszélés elején
aKüldöttgyűIéshozzájérv|tahangfelvételkészítéséhez.

A Küldöttgyulés tisztségviselőire az alábbijavaslat hangzott el:

r Levezető elnök: Surányi András
o Jegyzőkön;wezető: Jeney Attila
e Jegyzőkönlw-hitelesítő: Puha Titusz és Etfvel Zokán

2024.a7 .a8 l 1,. határ ozat:

Az összevont Elnökségi és Küldöttgyűlés, tartózkodás és ellenszavazat nélkül el-

fogadta levezető elnöknek Surányi Andrást, jegyzőkönyvvezetőnek Jeney Attilát,
j egyzőkönyv-hitelesítőknek Puha Titusz és Ettvel Zoltánt.

2. Napirendi pont:

Eá követően Swányi András elnök úr ismertette a meghirdetett napirendet, és elfoga-
dásra javasolta.
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2a24.07 .08 /2. határ ozat:

Az összevont Elnökségi és Küldöttgyűlés, tartózkodás és ellenszavazat nélkül el-
fogadta a meghirdetett napirendet.

3. Napirendi pont:

Ú3 etntit váIasrtása. Surányi elmondta, hogy többszöri egyeáetés után sikerült megál-
lapodni Baliga Kornél, eddigi alelnök jelölésében, az elnöki posára.

2024.07,08/3. határozat:

Az összevont Elnökségi és Küldöttgyűlés tartózkodás és ellenszavazat nélküt elfo-
gadta, hogy Batiga Kornél legyen a Budapesti Városvédő EgyesüIet elnöke
20}8.a3.28_ig. A képviseleti jog terjedelme általánoso a képviseleti joggyakorlás
módja önálló.

Baliga Kornél megköszönte Surányi Andrásnak az elnöki működését, és Jeney Attilá-
nak a titkári munkáját. Köszönetet mondott a bizalomért, és elmondta, hogy
dr. NegyelaLászlő Márk vallástörténészt kérte fel a titkrári teendők elvégzésére, aki
templomok és vallási helyek tekintetében, valamint könyvkiadásban és pályázásban
komoly tapasztalattal bír, saját k<inyvkiadő vál|alata van.

Fontosnak tattja, hogy az Egyesületbozzáállása megváltozzon a környezetlinkhöz: ne

csak ellenezzűtkdolgokat, hanem mérlegeljünk és támogassuk azokat, amelyekkel
egyet lehet érteni, és ellenezzűkazokat, amelyekkel nem. Utalt azáltalavégzettre-
konstrukc i ó s munkák fo gaőtatásár a.

Fel szeretné venni a kapcsolatot Erő Zoltánbudapesti ffiépítésszel és Bardóczi Sándor
fő tájépítésszel ,,zöld" ügyekben. Kapcsolatbakjvátt lépni a kerületi és szakmai cso-
portokkal is. Szükségesnek tartja a lakossági kapcsolatok felélesztését Ráday nyomdo-
kain haladva, hogy az Egyesület résá vehessen a főváros megújulásban.

Elmondta, hogy ,fanácsnokokra" van szüksége, és ha valakinek ötlete vagy javaslata

van, akkor bizalommal keresse.

Kifogásolta, hogy az Egyesület Facebook oldala egyáltaLán nem működik.

Vitkay Katalint kérte fel alelnöknek tapasáalatai, ötletei és emberi kapcsolatai tekinte-
tében.

Surányi András jelezte, hogy az Egyesület részt vesz aFőváros ,,Zöld munkacsoport-
jában". Emlékeztetett a nemzetközipályazatokra, amelyeken eddig nem volt lehetőség
részt venni.
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4. Napirendi pont:

Ú; alelnok választásaa megüresedett alelnöki posára. Mint a fentiekben leírtuk, Bal-
iga Kornál ajánlotta Vitkay Katalint, akinek nagy, sokéves tapasztalatai vannak a BVE
működése, működtetése ügyében.

202 4.07 .a8 l 4. határ ozat:

Az összevont Elnökségi és Küldöttgyűlés tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfo-
gadta, hogy Vitkay Katalin legyen a Budapesti Városvédő EgyesüIet alelnöke
2a28.03.28_ig. A képviseleti jog terjedelme általánoso a képviseleti joggyakorlás
módja önálló.

5. Napirendi pont:

Az Egyebek napirendi pontban Jeney Attila elmondta, hogy Ligetvári Ferenc kérte a
Ráday Mihály síremlékéről való tárgyalás elkezdését. Surányi András elmondta, hogy
két ágon folynak a megbeszélések. Egyrészt a Nemzeti Parrteon Alapítványnál folya-
matban van, másrészí aMűvészeti Egyetemefi szervlznek erre pá|yázatot Ruttka And-
rea kezdeményezésére.

Dr. Sebestyén Ferenc fióorvos úr üdvözletét küldi a Küldöttgyűlésnek.

Beöthy Mrária megköszönte Surányi Andrásnak apályénatában való közreműködést.

Ebben a napirendi pontban hatáttozat nem születeít, alevezető elnök az ülés hivatalos
részét 1 7 : 50-kor bezárta.

K.m.f.
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